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Nazare: E nevoie de adoptarea unui buget de relansare economica, orientat catre

performanta si rezultate

Bugetul României trebuie sa fie orientat catre performanta si rezultate,  cu obiective trainice, care sa

asigure stabilitatea financiara pe  termen lung, atât de necesara dupa aproape un an de criza, a scris,  marti,

pe Facebook, ministrul Finantelor, Alexandru Nazare.

"În cursul zilei de astazi am participat alaturi de prim-ministrul  României, Florin Cîtu, ministrul Investitiilor si

Proiectelor Europene,  Cristian Ghinea, si ministrul Mediului, Apelor si Padurilor, Barna  Tanczos, la o întrevedere

productiva cu reprezentantii Coalitiei pentru  Dezvoltarea României. În cadrul discutiilor, am subliniat importanta 

adoptarii cât mai rapide a masurilor de digitalizare în sectorul public,  cu un impact pozitiv si imediat asupra

relatiei dintre stat si mediul  privat. Stimularea investitiilor, precum si a absorbtiei fondurilor  europene a

reprezentat un subiect important pe agenda de lucru, în  contextul elaborarii Planului National de Redresare si

Rezilienta, ca  parte din cel mai mare instrument financiar creat de UE ca raspuns la  criza COVID-19. Totodata,

am adus în discutie oportunitatea adoptarii  unui buget de relansare economica, orientat catre performanta si 

rezultate, cu obiective trainice, care sa asigure stabilitatea  financiara pe termen lung, atât de necesara dupa

aproape un an de  criza", a mentionat Nazare.

Ministrul Finantelor a adaugat ca discutiile cu mediul de afaceri au  fost constructive, fapt pentru care "avem

ocazia sa identificam cele mai  bune solutii pentru relansarea economica atât de necesara dupa pandemia  de

COVID-19".

"Misiunea noastra, a tuturor, este sa punem bazele unei relansari  economice solide si de durata, cu îndeplinirea

parametrilor de eficienta  economica agreati cu partenerii europeni. M-am bucurat sa vad o  implicare atât de

puternica din partea partenerilor nostri de discutii  din mediul de afaceri, fapt ce îmi confirma, înca o data, ca

împreuna  avem ocazia sa identificam cele mai bune solutii pentru relansarea  economica atât de necesara dupa

pandemia de COVID-19 si îi asigur de  toata deschiderea noastra pentru un dialog cât mai constructiv", a  sustinut

demnitarul.
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